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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:107 Skattesänkningarna i höstbudgeten 2025

När höstbudgeten lämnades över till riksdagen stod det klart att av det stora 
reformutrymmet på 60 miljarder gick nästan 45 procent av utrymmet till 
skattesänkningar.

Finansministern har vid flera tillfällen fört ett resonemang om att man inte ska 
ta ut högre skatter än vad som behövs.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Hur avser ministern att agera för att säkerställa välfärdens finansiering när 
skatterna sänks med 28 miljarder?

………………………………………

Sofia Amloh (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-16
Besvaras senast
2024-11-07


